
Zpráva z jednání „Kulatý stůl k  problematice Zájmových chovů“ 

 

 Jednání sezvala pí poslankyně MUDr. Gabriela Pecková ve spolupráci s Podvýborem pro 

myslivost a poslanec marek Černoch, člen Ústavně právního výboru poslanecké sněmovny. 

Jednání se konalo v Poslanecké sněmovně dne 17. února 2015. 

 Kulatého stolu se zúčastnili mimo poslanců zástupci MZe, SVS, Ústavu veřejného 

veterinářství, ochrany zvířat a Welfare z Brna, Odboru hospodářské kriminality Policejního 

prezidia ČR, KVL , soukromí veterinární lékaři a představitelé některých organizací zaměřených 

na ochranu zvířat.  Účastníci by sedali rozdělit na aktivní a pasivní. První kategorie měla 

možnost 15-ti minutového příspěvku. ČMKU byla zařazena mezi aktivní účastníky.  Snahou 

našeho příspěvku bylo vysvětlení kynologických předpisů v otázce welfare psů a přístupu 

k množírnám a překupnictví psů.  Zároveň bylo upozorněno na to, že vyhláška, která řeší 

ochranu psů při chovu, nemá obecnou platnost a vztahuje se pouze na organizované chovatele a 

chovatele s živnostenským listem. 

 V příspěvcích zazněla celá řada názorů motivovaných hlavně situací okolo „množíren“. 

Padaly návrhy na různá opatření, nejčastěji pak požadavek na povinné identifikační označení 

všech psů a možnost případných postihů při nekorektním jednání vůči zvířatům obecně a psům 

zvláště.  Přítomní zástupci státních organizací a parlamentu většinu návrhu zpochybnili jako 

obtížně proveditelné a finančně přespříliš náročné.  

Byla snaha vytvořit pracovní skupinu schopnou se problematikou zabývat s tím, že místo 

ve skupině by měla mít i ČMKU a to zvláště z pohledu ochrany vlastních chovatelů.  Byl vznesen 

požadavek na Mze, s tím, že není věnovaná dostatečná pozornost propagaci správného přístupu 

k chovu psů a to nejen z pohledu chovatelů, ale i z pohledu nabyvatelů štěňat. 
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